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 Zapošljavanje 

 

Zapošljavanjem 1828 lica na nivou 

prijedorske regije, posredstvom prijedorske  

filijale Zavoda za zapošljavanje potvrdila 

su se  predviđanja s početka godine da će 

na ovoj regiji  i dalje rasti broj zaposlenih , 

rekao je rukovodilac filijale u Prijedor 

Zdravko Suvajac. 

„ Posredstvom Biroa Prijedor zaposlili smo 

1088 lica koja su aktivno tražila posao, a 

do kraja godine planirano je da taj broj 

bude povećan do dvije hiljade zaposlenih 

na nivou grada, odnosno  tri hiljade na 

nivou prijedorske regije budući da slijedi 

realizacija  brojnih  projekata podrške 

zapošljavanja gradske uprave“ kazao je 

Suvajac. 

On je dodao da je težište na proizvodno i 

izvozno orijentisanim kompanijama i  

realnom sektoru što garantuje dužinu 

trajanja radnog angažovanja. 

Suvajac je potvrdio da  je broj lica koji 

aktivno traže posao na području regije   

krajem jula iznosio  17 597 ili 12,4 odsto 

manje nego u istom periodu prošle godine. 

„ Na nivou grada Prijedora  krajem jula  

ove godine imali smo 10390 lica koja 

aktivno traže posao i  time smanjili 

nezaposlenost  za 15,4 odsto  u odnosu na 

isti period prošle godine“ rekao je Suvajac. 

 

Oproštajna posjeta velečasnog Marijana 

Stojanovića 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

primio je u oproštajnu posjetu župnika 

prijedorske župe  velečasnog Marijana 

Stojanovića  koji odlazi na novu dužnost u 

Banja Luku. 

„ Ovo je bila prilika da mu u ime građana 

Prijedora i u svoje ime zahvalim za sve što 

je uradio u Prijedoru, naročito u procesu 

povratka i pomirenju, međunacionalnim i 

međukonfesionalnim odnosima u našem 

gradu i takav je rad rezultirao da je 

Prijedor miran grad, sa povoljnom klimom 

za život i investiranje“ rekao je Pavić. 

 

 
 

On je dodao da je velečasni Stojanović u 

svojih 14 godina službovanja u Prijedoru  

dao značajan  doprinos  tome. 

„ Istovremeno pored zahvalnosti za to što 

je učinio, želim da mu poželim i sreću na 

novoj službi  kao i da ne zaboravi Prijedor, 

a da su mu vrata naše administracije uvijek 

otvorena“ kazao je Pavić. 

Velečasni Marijan Stojanović je izrazio 

zahvalnost na prijemu kao i na pomoći  

materijalnoj , ali i na razumijevanju i 

izgradnji jednog lijepog zajedničkog 

suživota među ljudima u gradu Prijedoru. 

„ Mi smo zajednica koja je sastavljena od 

više nacija i trebamo uvažavati jedni druge 

i pomagati , a  kao rezultat toga uspjeli 

smo ovdje u gradu sagraditi porušenu  

katoličku crkvu i staru župnu kuću te 

izgraditi pastoralni centar , kao i kapelu u 

Kozarcu sa pristupnim putem i mostom“ 

rekao je Stojanović. 

On je raspoređen na novu dužnost vojnog 

kapelana u Banja Luku i župnika u župi 

Šimići.Na njegovo mjesto dolazi Marko 

Vidović, dosadašnji župnik u Ravskoj kod 

Prijedora. 

 

Susreti mladih RS 

 

U Prijedoru su  otvoreni „17. Susreti 

mladih Republike Srpske“ koji su pod 
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motom "Zato što smo mladi" okupili oko 

200 učesnika iz 35  gradova i opština 

Republike Srpske i  goste iz Srbije, 

Makedonije i Slovenije. 

 

 
 

Susrete je otvorila  pomoćnik ministra za 

omladinu RS Branka Malešević  koja je 

istakla da  su  ovi susreti prilika da 

omladinci  naprave zajednički plan za 

poboljšanje položaja mladih  koji će 

proslijediti  nadležnim institucijama.  

 

 
 

 Ministar prosvjete i kulture Republike 

Srpske Goran Mutabdžija rekao je da 

kreativnost, otvorenost i prihvatanje 

različitosti podrazumijevaju kritičnost - 

dimenziju koja je nedovoljno afirmisana. 

 " Kritizerstva imamo i previše , a nas 

interesuje  kritičnost prema pojavama i 

procesima u društvu i prijedlog rješenja 

problema na koje mladi ukažu", poručio je 

Mutabdžija. 

 Ministar uprave i lokalne samouprave RS 

Lejla Rešić je  istakla da je činjenica da je 

Omladinski savjet Republike Srpske 

organizacija od javnog interesa i da 

redovnom  godišnjom  tranšom  za 

sufinansiranje Vladi  daje i finansijsku ,a 

ne samo deklarativnu podršku  mladima i 

njihovim projektima. 

 " Za nas oni nisu samo mladi koje mi 

pomažemo nego su mladi koji imaju ideje, 

vizije i projekte  ", dodala je Rešićeva. 

 Ministar za ekonomske odnose i 

regionalnu saradnju Republike Srpske Igor 

Vidović poručio je da šansa za mlade ljude 

uvijek postoji koju oni i sami treba da 

prepoznaju i pravilno iskoriste. 

 Predsjednik Omladinskog savjeta 

Republike Srpske Miloš Blagojević rekao 

je da je cilj Susreta umrežavanje i 

dogovaranje zajedničkih aktivnosti. 

 "Centralna manifestacija bila posvećana 

borbi protiv govora mržnje na internetu i 

borbi protiv nasilja među mladima, a osim 

edukativnih aktivnosti, Susreti imali su i 

sportske i zabavne sadržaje", istakao je 

Blagojević. 

 Susreti mladih Republike Srpske , čiji su 

pokrovitelji  Ministarstvo porodice, 

omladine i sporta Republike Srpske  i grad 

Prijedor trajali su do 1. septembra.  

 

„Strit art“ na prijedorskom šetalištu 

 

U glavnoj prijedorskoj ulici  organizovana  

je izložba  na otvorenom  prijedorskih 

umjetnika Dragan Topića i Mirka Ševića  

čijih je dvadeset   replika  umjetničkih 

radova  izloženo na uličnim svjetiljkama. 

Direktor Muzeja Kozare Milenko 

Radivojac je ,otvarajući izložbu, istakao da 

je ovo prvi put da se na ovakav način 

izlažu umjetnička djela koji je u svijetu 

popularno nazvan „ strip art“. 

„Građani će moći da vide umjetničke  

radove izložene na neobičan način  i čast  

nam je da smo i na ovakav način mogli da 

potvrdimo  da je slikarstvo brend ovog 

grada“ kazao je Radivojac. 

Načelnik Odjeljenja za društvene 

djelatnosti  LJiljana Babić je istakla da je 

Prijedor jedan od rijetkih gradova  u 

okruženju koji je organizovao  ovakvu 

izložbu na otvorenom. 
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„Gradska uprava će i budućnosti 

podržavati  ovaj specifičan način izlaganja 

koji izlazi iz šablona dosadašnjeg 

predstavljanja umjetnika“ kazala je 

Babićeva. 

Autora izložbe Dragan Topić  i  Mirko 

Šević su istakli da  već duže vrijeme 

razmišljaju  o uličnoj umjetnosti koja se, 

kako su istakli, već uveliko evropski i 

svjetski trend. 

„Ovo je naš doprinos  početku likovne 

kolonije „ Sreten Stojanović“ i uvod u 

slikanje murala u Prijedoru, koje će uskoro 

početi ovdje u glavnoj ulici“ kazao je 

Topić. 

Šević je dodao da je ovaj vid predstavljanja 

umjetnika na zapadu uobičajen. 

„ Strit art je jedno novo umjetničko 

kretanje  koje daje mogućnost da umjetnost 

izađe  iz konvencionalnih prostora, galerija 

i muzeja i pribiliži se običnom čovjeku“ 

kazao je Šević. 

Ovu izložbu  na otvorenom  su 

organizovali Grad Prijedor, Muzej Kozare 

i Udruženje likovnih umjetnika Prijedor 

 

Gradonačelnik u Kozarskoj Dubici u  

posjeti „Mlijekoproduktu“  

 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da je "Mlijekoprodukt" iz 

Kozarske Dubice, kao najveći proizvođač 

mlijeka u BiH, domaći brend koji treba 

poštovati, ali i stvoriti uslove da njihova 

proizvodnja dođe do izražaja i da se što 

prije nađe na tržištu Evropske unije. 

"Vidimo da su oni spremni za izvoz u EU, 

a da nadležne institucije nisu odradile svoj 

dio, te da ovo preduzeće mora mijenjati 

tržište, što nije dobro. Ovo je ujedno apel i 

poziv Savjetu ministara BiH da što prije 

omogući ovoj i sličnim firmama da mogu 

izvoziti na evropsko tržište“, rekao je Pavić 

novinarima nakon današnje posjete 

"Mlijekoproduktu" u Kozarskoj Dubici.  

 

 
 

On je dodao da će sa načelnicima opština 

ove regije insistirati kod Savjeta ministara 

BiH i kod Ministarstva poljoprivrede, 

šumarstva i vodoprivrede Republike 

Srpske da se te stvari što prije riješe, kako 

ne bi svi zajedno bili kočničari razvoja ove 

proizvodnje. 

"Mi podržavamo farmere iz Prijedora i sa 

njima ćemo se dogovoriti šta im je 

potrebno da bi se što prije uklopili u nove 

uslove poslovanja, pogotovo što i farmeri i 

`Mlijekoprodukt` imaju želju da saradnju 

podignu na viši nivo uz povećanje 

proizvodnih kapaciteta", rekao je Pavić.  

 

  

Marketing menadžer "Mlijekoprodukta" 

Vlado Sandić je potvrdio da je tokom ove 

posjete bilo razgovora o spremnosti 

preduzeća i farmera za izlazak na evropsko 
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tržište, uz predstavljanje poslovanja i 

razvojnih ciljeva preduzeća.  

"Nama je Prijedor u fokusu i geografski i 

ekonomski, jer sa tog područja godišnje 

otkupimo oko pet miliona litara sirovog 

mlijeka od 210 dobavljača i naš je cilj da 

se te količine povećavaju“, naveo je 

Sandić.  

 

 

On je potvrdio da je u toku nabavka sto 

laktofriza, a dio njih će biti postavljen i 

kod dobavljača sa područja Prijedora.  

"Mi nastavljamo da ulažemo, a od 

nadležnih institucija očekujemo da nas 

obavijeste o daljim aktivnostima kada je u 

pitanju tržište EU i izvoz na tržište 

susjedne Hrvatske“, rekao je Sandić.  

U posjeti preduzeću "Mlijekoprodukt" u 

Kozarskoj Dubici, zajedno sa 

gradonačelnikom Prijedora, su bili 

predstavnici farmi, kao najveći proizvođači 

mlijeka sa područja grada Prijedora. Da je 

svih 210 farmera iz Prijedora koji sirovo 

mlijeko isporučuju "Mlijekoproduktu“ iz 

Kozarske Dubice spremno za plasman 

svojih proizvoda na evropsko tržište 

potvrđuje jedan od najvećih proizvođača 

mlijeka Goran Škundrić, koji na 

porodičnoj farmi u Ništavcima kod 

Prijedora ima 220 grla goveda i dnevnu 

proizvodnju od oko 1.500 mlijeka.  

On je dodao da su farmeri sa područja 

Prijedora u potpunosti zadovoljni 

saradnjom sa "Mlijekoproduktom", 

dodajući da očekuju i proširenje kapaciteta 

i povećanje proizvodnje. 

 

 

Održana 9.Likovna kolonija 

 

Od 5-12.avgusta  u lapidarijumu Muzeja 

Kozare održana je  9. Likovna kolonija  

„ Sreten Stojanović“  koja je okupila  11 

slikara i vajara iz Srbije i Republike 

Srpske. Otvarajući  deveti saziv ove 

kolonije gradonačelnik Prijedora Marko 

Pavić je istakao da Prijedor ima puno 

pravo da bude organizator jedne ovakve 

manifestacije i domaćin  renomiranim 

umjetnicima jer , ne bez razloga, slovi za 

grad slikara. 

„Prijedor trenutno ima preko 30 

akademskih slikara, veliki broj studenata i 

predavača na fakultetima umjetnosti i 

tradiciju slikarstva dugu preko stotinu 

godina te prve školovane slikare Todora 

Švrakića i Peru Popovića“ kazao je Pavić. 

Selektor kolonije Milenko Radivojac  

potvrdio je da je  kolonija bila u znaku 

akvarela i sitne plastike. 

„Odlučili smo da napravimo jedan 

neobičan spoj slikara i vajara,a zadata 

tehnika  je akvarel  “ kazao je Radivojac. 

Rad umjetnika pratila je istoričar 

umjetnosti LJiljana Subotić iz Beograda 

koja je bila zadužena za kritički osvrt i 

katalog izložbe na kraju kolonije. 

 

 
 

Radovi nastali u ovoj koloniji biće izloženi 

u Muzeju Kozare  na izložbi koja će biti 

otvorena, već po tradiciji,  u septembru 

povodom,Književnih susreta na Kozari. 

Pokrovitelji kolonije su  Ministarstvo 

porodice omladine i sporta i grad  Prijedor. 

________________________      
Izdavač: Grad  Prijedor 


